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2005-ben a Sportház intézményébõl Kht-t hoztunk létre. A korábbi intézmény egyÜttmûködés
részenként a Savaria Táncsport Egyesület az edzéshez szükséges helyiségeket díjmentesen
használta, ill. a díj mentes használatból adódó költségeket fellépésekkel ellensúlyozta.
A Kht.-vá alakulás új helyzetet teremtett, mely mára ellehetetleníti az Savaria TSE
mûködését. A Kht- az egyesület részére bérleti díjat határozott meg, melyrõl szóló szerzõdést

az egyesület kénytelen volt a további mûködéséhez aláírni.
Az egyesület anyagi forrásai, mint általában a sportegyesületeké, eléggé korlátozott. Jelenleg
mintegy 1,5 millió Ft bérletdíj hátralékot halmozott fel. Így a Kht. megtiltotta az

egyesületnek, hogy az eddig használt termeket a továbbiakban is használja,
Az egyesület abba a helyzetbe került, hogy Gersekaráton, az ottani sportcsarnokba, kell

megoldani a próbákat, mivel ott a legolcsóbb a bérletdíj.Megtehetjük-e azt, hogy a várost fémjelzõ, a város hírnevét Európába vivõ sikeres
egyesületünk felbomoljon, megszûnjön, vagy Gersekaráton kelljen edzéseit folytatnia. Kérem
polgármester Urat, hogya Sportcsarnok szerzõdése során alkalmazott technikának
megfelelõen a Sportház Kht-val kötött szerzõdés módosítását kezdemény ezze, hogy a Savaria

TSE a dílmentesen tudja használni a sportház helyiségeit.
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